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Tere, 

Elan Vana‐Ihastes ja mul on seoses Hipodroomi tn 4 metsa detailplaneeringuga tekkinud 



mõned küsimused, millele soovin vastuseid.

1.       Linna üldplaneeringu järgi on kõnealloleva metsa ääres Palusambla tänav, Vana‐Ihaste 
detailplaneeringu järgi on selle ala staatus arusaamatu. Linnaametnikud on vastanud 
pärimise peale, et seal tänavat ei ole.  Reaalset tänavat seal tõesti ei ole. Mis maa see ca 6m 
laiune riba  siis on?
2.       Palusambla 7 elanikud on siiani kasutanud koju pääsemiseks metsamaad, sest sellel 
kulgeb enamvähem sõidetav metsarada. Planeeringu kohaselt jääb see rada uute kruntide 
alla.  Kuidas linn lahendab edaspidi  Palusambla 7 elanikele autoga kojupääsu?
3.       Kas linn tagab planeeringu jõustudes eelpoolmainitud 6m laiuse maa sõidetavaks 
tänavaks ehitamise?
4.       Kuhu tulevikus peaks lükkama selle tänava lume, et ka talvel probleemideta aeda sisse 
ja välja sõita saaks? 
5.       Miks linn ei sea arendajale tingimuseks ehitada metsa serva, Hipodroomi tn äärde 
kõnnitee, mille ehitamist linn on ise aina edasi lükanud? See on äärmiselt ohtlik tänavaäär, 
eriti talvel, kui on kõrged lumevallid ja bussile mineval lapsel ei ole auto eest kuhugi hüpata. 
Kruntide lisandumisega lisandub veel rohkem autosid. 
6.       Kas Tartu linnal on plaanis ehitada Vana‐Ihastesse mänguväljak? Selles linnaosas pole 
mitte ühtegi, aga lapsi elab seal väga palju. Siiani on lapsed ja noored leidnud privaatse ja 
ohutu mängimisvõimaluse ja kohtumiskoha metsas, ehituse tulemusel need kohad ja 
privaatus sealt likvideeritakse. 
7.       Kas, arvestades kogu Tartu linna ümbruse metsade vähesust, on kõik teised variandid, 
peale elamumaaks muutmise, läbi arutatud?
 
 
 
Aitähh,
Triin Uba
Palusambla 7 elanik

Lisad:


